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Aanwezigen: 
Marlies,	Rani,	Viviane,	Mario,	Marianne,	Emile,	Michel,	Inge,	Yasmine,	Patrick,	David,	Ivonne,	
Rudy,	Lieve,	Marianne,	Ronald,	Vanessa,	Nke,	Rozelyne,	Carine,	Didier,	Gerrit,	Michelle,	
Femke,	liesje,	Milan,	Bram	Hughette,	Roland,	Rita,	Sabine,	Antoinette,	Liliane,	Kan,	Piet,	
Christine,	Lily,	Aziz,	Sil	(39)	
	

	



	

Hoe stel jij De Zuidpoort voor aan anderen? 
Iedereen	vertelt	via	een	post-it	hoe	hij/zij	De	Zuidpoort	voorstelt	aan	een	persoon	die	hij/zij	
niet	kent.	
	

	
	
	

	
	
	

 

 

 

 

 

Raad van bestuur 
De	RvB	wil	graag	De	Zuidpoorters	in	de	bloemetjes	zetten.	Want	wat	heb	je	aan	een	
bestuur	als	er	geen	leden	zijn	hé!	Ze	kookten	een	lekkere	maaltijd	en	desserts.	



Jan	onze	voorzitter	gaf	een	woordje	uitleg	over	wat	het	bestuur	nu	eigenlijk	allemaal	
doet.	
De	drie	grootste	taken	van	het	bestuur:	
1. Strategisch	beleid.	Waar	gaan	we	met	De	Zuidpoort	naar	toe?	Welke	

beleidskeuzes	moeten	we	maken?	
2. Financieel	beleid.	Hoe	zorgen	we	dat	we	voldoende	centen	hebben?	
3. Personeelsbeleid.	Hoe	zorgen	we	dat	ons	personeel	gelukkig	is	en	hun	job	goed	

kan	uitvoeren?	
	
Hoe	ziet	dat	er	concreet	uit?	
- We	richtten	een	werkgroep	financiën	op	die	nadenkt	over	en	zoekt	naar	centen.	
- We	zorgen	voor	een	extra	personeelslid	om	alle	taken	goed	te	kunnen	uitvoeren.	
- We	zien	toe	op	de	uitgaven	van	de	centen.	
- We	onderhandelen	met	de	stad	voor	meer	subsidies.	
- We	proberen	beter	samen	te	werken	met	de	andere	verenigingen.	
- …	

	
Wie	zijn	onze	bestuurders?	
- Jan	(voorzitter)	
- Antoinette	
- Piet	
- Vanessa	
- Liliane	
- Pascal	
- An	(wijkgezondheidscentrum)	
- Christine	(artevelde	hoge	school)	
- Lily	(verslag)	
	

Pretloket 
Er	zijn	waarschijnlijk	voor	de	laatste	keer	cinematickets	te	koop.	
	

Aankondigingen  

Wie missen we? 

Stagiaire Fien 
Fien	start	dinsdag	12/11	haar	stage	netzoals	Laura,	tot	half	januari.	

Warmste week  
In	december	mogen	we	een	dag	soep	en	koekjes	gaan	verkopen	bij	Coca	cola	
Zwijnaerde.	Meer	uitleg	volgt	via	sms.	



Lage emissie zone 
Vanaf	januari	is	er	net	zoals	in	Antwerpen	een	lage	emissie	zone	in	Gent.	Dit	
wil	zeggen	dat	vervuilende	auto’s	niet	meer	binnen	zullen	mogen	in	de	stad.	
Wil	jij	graag	meer	weten?		
Op	deze	website	kan	je	controleren	of	je	auto	binnen	mag	of	niet.	
https://stad.gent/nl/mobiliteit-openbare-werken/lage-emissiezone-2020 
Heb	je	nog	vragen?	Dan	kijken	we	samen	wat	je	auto	wel	en	niet	mag	doen	in	
Gent.	
	

17/10 
We	evaluaeren	17/10	op	het	parlement	van	December	zodat	Steven	er	bij	kan	
zijn.	

Nervocity 
Vorig	parlement	kwam	het	studiebereau	van	Nervocity	zich	voorstellen.	Ze	
gaan	onderzoeken	welke	invloed	de	stad	heeft	op	stress	bij	inwonders.		
Ze	zijn	een	donderdagnamiddag	naar	ons	komen	luisteren.	We	hebben	veel	
kunne	vertellen	en	samen	nagedacht	hoe	mensen	in	armoede	ook	kunnen	
meedoen	aan	het	onderzoek.	We	zochten	alternatieve	manieren	om	om	te	
gaan	met	het	slimme	uurwerk	en	de	smartphone.	
	
De	onderzoeken	bekijken	nu	wat	ze	kunnen	doen	en	komen	terug	eens	ze	
beslist	hebben	hoe	ze	verder	willen	werken.	

Kerst 
Wie	wil	mee	nadenken	over	kerstavond?	Emile,	Inge	en	Yasmine.	
	

Wat wordt onze slagzin? 
Wat	moet	er	zeker	in	komen?	

De doelstelling 1.  THUIS 
-	 Ontmoetingsplek		
-	 Iedereen	is	welkom	
-	 Vriendschappen		
-	 2e	thuis		
-	 Samen	activiteiten	doen		
	

Doelstelling 2.  STRIJD 
-	 Tegen	eenzaamheid		
-	 Woord	nemen	
-	 Strijden	voor	verandering	
	
	



Doelstelling 3. SAMEN 
-	 Gezellig	samen	zijn	en	dingen	doen		
-	 Samenspraak	
-	 Helpen/steunen	
	
Steven,	Marlies	en	Rani	werken	deze	slagzin	af	en	zullen	die	in	December	voorstellen	op	het	
volgende	parlement.	
	
	


